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Major movement on multiple fronts including US regime change and serious political turmoil in China 

There are serious and undeniable changes now taking place at the highest levels of the world’s power structure. First, as already noted by Neil Keenan and others, US President Barack Obama told the Washington Press corps at the Whitehouse correspondents dinner on April 30th that “the end of the republic has never looked better,” and that “It is an honor to be here at my last—and perhaps the last—White House Correspondent’s Dinner.” Here is a link to the White House Press release containing these comments.

https://www.whitehouse.gov/the-press-office/2016/05/01/remarks-president-white-house-correspondents-dinner

Furthermore the White House put out a detailed plan on May 6th for a “peaceful transition of power.”

https://www.whitehouse.gov/the-press-office/2016/05/06/executive-order-facilitation-presidential-transition

CIA sources the plan is still to keep Obama as the face of the regime and use him to transition to a Donald Trump presidency but that Obama was no longer living in the White House and that the powers behind the throne had changed.

One very visible sign of the US regime change is the fact that “1500 Yale Skull and Bones documents will be released to expose [US Secretary of State John] Kerry, the Bushes, and other cabal members,” Pentagon sources note. This disclosure is a clear sign the Satanists have lost at the highest level of the US power structure.

http://www.politico.com/blogs/under-the-radar/2016/05/george-w-bush-white-houses-skull-and-bones-files-due-out-222858
Related The Bush Crime Family History | Prescott Bush Helped Nazis, Kennedy Assassination, Vietnam, Reagan Assassination Attempt, and more

There will be more about the US situation below but there is another major development we wish to discuss first. Last week this writer (Fulford) attended a meeting in Yokohama, in Japan, of the senior lodge members of a 55 million member Benevolent Asian Secret Society (Hongmen). The meeting discussed future peaceful plans for the lodge in Japan. There were also detailed discussions about a new international financial system that will replace the current system over the next few years. Specialists from many different fields attended the meeting. Finally, the society expressed a desire to work, based on the principles of peace, in a “mutually beneficial manner with the International White Dragon Society.” That is all we are allowed to disclose for now.

Related 2016 Agenda for Disclosure? | The Opening of Pandora's Suitcase

The White Dragon Society was also contacted last week by two representatives from the government of mainland China. One, representing the Chinese Communist Government’s security apparatus, said that 12,000 tons of gold were now being offered at a 13% discount on the same conditions as the 8000 tons previously discussed in this newsletter. The gold is in 12.5 kilogram ingots and is available for immediate pick up in Hong Kong. Furthermore, if the offer is not accepted by May 16th, the Chinese will take unilateral action on this issue, he says. The WDS has recommended that they make a move against the US dollar if the current controllers of the dollar system refuse to accept this gold.

Related China Discovers Undersea Gold Reserves Estimated at $16.4bn

Since Henry Kissinger’s fraudulent hijacking of the dollar system has ended, as far as we can tell there are two current claimants for the position of M1, or controller of the US dollar system. One is Neil Keenan and the other is believed to be the eldest surviving son of former Philippine president Ferdinand Marcos who now lives in Canada and is represented by a David P. Crayford. If either of them can pull it off, we suggest they conjure up some dollars and take delivery of the gold. It is a good deal: solid gold in exchange for paper and numbers in computers. If neither of them can pull it off, we suggest that General Joseph Dunford step in and arrange this deal.

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts

There is also a faction in the US that has been buying up historical Asian bonds at cents for the dollar, according to the Chinese sources. The money they receive for handing over the bonds will be frozen, Pentagon sources say.

Those who still think the US dollar does not need to be backed by gold or other real world assets need to take a look at the chart in this link showing how the end of the dollar gold peg resulted in a debt disaster for the US.

http://www.veteranstodaymoney.com/2016/05/how-unsound-money-fuels-unsound-government-spending/
Related RV/Gold Bait and Switch? - Secular Value vs Absolute Value - Hidden History of Gold

The end of the gold peg triggered a more than 40 year looting spree of the American people and US trade partners by the Khazarian mafia, WDS members agree. The Chinese offer of gold will put a permanent end to this looting, a WDS official says.


Meanwhile, another Chinese official to contact the WDS represents a faction inside the Chinese politburo that is opposed to Chinese President Xi Jinping. The source says there is a major power struggle taking place in China. President Xi Jinping’s mandate is not going to be renewed after his first 5 year term ends in 2018 and it is doubtful he will even survive until then, he said. The source said Xi was undertaking what amounted to a “second cultural revolution,” that had already purged 30 million people as part of an “anti-corruption” campaign. The result was that new projects were not going ahead because everybody was too afraid to sign them into being, the source said.


The only projects now going ahead were big ones approved by the Central Government, he said. The result is severe economic pain, he said.


Xi Jinping also got into trouble in China because he accepted a knighthood from the Belgian royal family when he visited Brussels at the end of March, 2014. Certainly it appears as if Xi did not understand that becoming a knight, no matter how honorable the title seems, means acknowledging that he is a vassal of the Belgian King. Furthermore, the knighthood was of the “Order of Leopold,” associated with King Leopold, the genocidal butcher of the Congo.

Xi Jinping also got into trouble in China because he accepted a knighthood from the Belgian royal family when he visited Brussels at the end of March, 2014. Certainly it appears as if Xi did not understand that becoming a knight, no matter how honorable the title seems, means acknowledging that he is a vassal of the Belgian King. Furthermore, the knighthood was of the “Order of Leopold,” associated with King Leopold, the genocidal butcher of the Congo.

The other interesting information this source had was that the Chinese military command was undergoing a fundamental realignment. The Chinese military was going to be divided into 5 commands: Southern, Northern, Eastern, Western and Central. There were also discussions underway about moving the capital of China away from parched Beijing, he said.

Yet another source to contact the WDS last week was Seungshick Zang, a claimant to the Manchu dynasty’s historical gold treasures. Zang says he recently survived an assassination attempt by agents sent by South Korean President Park Geun-hye. Zang says he has a refugee hearing with the Tokyo Immigration Bureau on May 12th where he will argue that if he is sent back to South Korea he is sure to be killed by Park because her faction wants to usurp his claim on the Manchu gold. However, the Chinese government official who introduced Zang to this writer now claims he is a con artist.

In Japan, meanwhile, there is a consensus among backroom power brokers that Prime Minister Abe and his Kyushu clique must go. However, there is still no consensus on who to replace him so, like Obama in the US, Abe will continue as the face of Japanese power for now even as his scriptwriters change. For one thing, the TPP trade deal negotiated in part by Abe is going nowhere under the new regime.


Now back to the West for more on the latest developments there. The biggest event after the US regime change has to be the declaration of “holy war” by Russian Orthodox Patriarch Kiril last week. While Kiril cited “terrorism” as the enemy, this war is really a joint US/Russian operation against the Satanic Khazarian mafia, Pentagon and other sources say. The realization that hundreds of thousands of children are being butchered by the Khazarians in the US, the Ukraine and elsewhere
http://82.221.129.208/ifyouareinamericayouprobablycantseethisw9.html
is creating a groundswell of revulsion that is leading to major military action, Pentagon and NSA sources say. The WDS promises to hunt down and kill every last one of the child murderers.

The arson attacks against one orthodox church in New York, two in Australia and three in Russia on Orthodox Easter and the systematic murder of Christians by Khazarians (ISIS) in the Middle East is a sure sign this holy war is more than just rhetoric.

There is already a hybrid war raging against the Khazarians and they are losing big time. The Saudi Binladen group, for example, is filing for bankruptcy, in a clear sign the Khazarian Saudi royal family, their Bush family buddies and their cronies are in trouble.


Elsewhere in the Middle East, the Mossad linked site Debka is reporting that ISIS has suddenly declared war on Israel. This is at the very least a sign the Israeli regime is trying to dissociate itself from ISIS now that the power balance has shifted decidedly against the Khazarian mob.

The resignation of Turkey’s Prime Minister last week “may be a green light for the military to oust [President Recep] Erdogan,” Pentagon sources say.

Also, “Saudiphile” CIA Director John Brennan is isolated in the US power structure as the lone dissenter opposed to the release of the 28 unpublished pages of the 911 report, a Pentagon sources notes. “No doubt he got big bribes from [Saudi King] Salman,” the source said.

In these circumstances, a humbled former CIA boss etc. Dick Cheney, sensing the change in the US power structure, has turned on the Bush family and endorsed Donald Trump. “This may help him avoid assassination, but it will not spare him from a 911 perp walk,” the Pentagon official said.

Related Cheney says he will support Trump

There are also going to be serious consequences to certain parties in the US for what CIA officials describe as an arson attack against Canada’s oil sand town of Fort McMurray. “If you mess with Canada, prepare to get kicked in the ass,” Canadian intelligence agency (CSIS) officials warn.

In South America meanwhile, the Khazarian mafia campaign to oust Brazilian President Dilma Rousseff is falling apart as House Speaker Eduardo Cunha was ordered to step down by the Brazilian Supreme Court. The entire bribed parliament is likely to be hung if they keep up their campaign to steal Brazilian assets for Khazarian gangsters.

Meanwhile across the Atlantic, the German and French governments are now openly opposing the Khazarian concocted TTIP trade deal thanks to leaks of its contents, allegedly by Greenpeace. The IMF has also broken ranks with Germany on Greece after it was revealed that almost all the bail out money supposedly intended for Greece was handed out to corrupt bankers. Perhaps it is time for German Chancellor Angela Merkel to check the engines on her father Hitler’s old submarine and think of an escape route. Maybe she can be given a life in exile at the old Nazi haunt of Bariloche, Argentina. This will not be an option for other members of the Bush/Clinton/Romney crime syndicate. They and their fellow Khazarian mafia gangsters have nowhere on this planet, or this universe, where they will be able to flee to this time. It is humanity’s time for justice.

Related TTIP – American Economic Imperialism Exposed by Paul Craig Roberts

Source: http://benjaminfulford.net/2016/05/09/major-movement-on-multiple-fronts-including-us-regime-change-and-serious-political-turmoil-in-china/
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Mouvement majeur sur plusieurs fronts, notamment changement du régime Américain et agitation politique grave en Chine

Publié par Benjamin Fulford le 9 mai 2016

Il y a des changements importants et indéniables qui se déroulent actuellement au plus haut niveau de la structure du pouvoir dans le monde. Tout d’abord, tel que déjà indiqué par Neil Keenan et d’autres, le président américain Barack Obama a déclaré, le 30 avril, aux membres de la Presse à Washington, lors du Dîner des correspondants de la Maison Blanche, que «la fin de la république n’a jamais été aussi évidente», et que « c’est un honneur d’être ici à mon dernier et peut-être le dernier dîner – des Correspondants de la Maison Blanche. »
Voici un lien vers les communiqués de presse de la Maison Blanche contenant ces commentaires.

https://www.whitehouse.gov/the-press-office/2016/05/01/remarks-president-white-house-correspondents-dinner
En outre, le 6 mai, la Maison Blanche a lancé un plan détaillé d’une « transition pacifique du pouvoir ».

https://www.whitehouse.gov/the-press-office/2016/05/06/executive-order-facilitation-presidential-transition
Le plan, selon les sources de la CIA, est de garder encore Obama comme visage du régime et de l’utiliser pour la transition vers la présidence de Donald Trump, mais qu’Obama ne vivait plus à la Maison Blanche et que les pouvoirs derrière le trône avaient été changés.

Un signe très visible du changement de régime aux États-Unis est le fait que « 1500 documents des Skull and Bones de Yale seront libérés pour exposer [le secrétaire d’État Américain John] Kerry, les Bush, et d’autres membres de la Cabale », selon les sources du Pentagone.

Cette divulgation est un signe clair que les Satanistes, au plus haut niveau de la structure Américaine du pouvoir, ont perdu la partie.

http://www.politico.com/blogs/under-the-radar/2016/05/george-w-bush-white-houses-skull-and-bones-files-due-out-222858
Related The Bush Crime Family History | Prescott Bush Helped Nazis, Kennedy Assassination, Vietnam, Reagan Assassination Attempt, and more


Ci-dessous, il y a plus d’infos sur la situation aux États-Unis, mais il y a un autre développement majeur dont nous souhaitons discuter d’abord. La semaine dernière, cet écrivain *Fulford) a assisté à Yokohama, au Japon, à une réunion des membres supérieurs de la loge d’une Société Secrète Asiatique bienveillante ayant 55 millions de membres (Hongmen). La réunion a examiné les futurs plans pacifiques de la loge au Japon. Il y a aussi eu des discussions détaillées au sujet d’un nouveau système financier international qui remplacera le système actuel au cours des prochaines années. Des spécialistes dans de nombreux domaines différents ont assisté à la réunion. Enfin, la société a exprimé le désir de travailler d’une « manière mutuellement bénéfique basée sur les principes de paix, avec la Société Dragon Blanc Internationale ». Voilà tout ce que nous sommes autorisés à divulguer pour l’instant.

Related 2016 Agenda for Disclosure? | The Opening of Pandora's Suitcase

La Société Dragon Blanc a également été contactée la semaine dernière par deux représentants du gouvernement de la Chine continentale. L’un d’eux, représentant le département de sécurité du gouvernement communiste chinois, a déclaré que 12 000 tonnes d’or étaient maintenant offertes à un escompte de 13 % aux mêmes conditions que les 8 000 tonnes discutées précédemment dans ce bulletin. L’or est en lingots de 12,5 kilogrammes et est immédiatement disponible pour ramassage à Hong Kong. En outre, d’ici au 16 mai, si l’offre n’est pas acceptée, les Chinois vont prendre des mesures unilatérales sur cette question, dit-il. La Société Dragon Blanc a recommandé qu’ils allaient faire un mouvement par rapport au dollar américain si les contrôleurs actuels du système du dollar refusent d’accepter cet or.

Related China Discovers Undersea Gold Reserves Estimated at $16.4bn


Étant donné que le détournement frauduleux par Henry Kissinger du système du dollar a pris fin, pour autant que nous puissions dire, il y a deux réclames actuelles pour le poste de M1, ou  contrôleur du système du dollar américain. Le premier est Neil Keenan, et l’autre est considéré comme étant l’aîné des fils survivants de l’ancien président Philippin, Ferdinand Marcos, vivant maintenant au Canada, et représenté par un certain David P. Crayford. Si l’un d’entre eux peut réussir, nous leur suggérons de rassembler quelques dollars et prendre livraison de l’or. C’est une bonne affaire: de l’or massif en échange de papier et de chiffres dans les ordinateurs. Si aucun d’eux ne peut le réussir, nous suggérons que le Général Joseph Dunford intervienne et organise cet accord.

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts
Il y a aussi une faction aux États-Unis qui a acheté des Obligations Historiques Asiatiques à quelques cents du dollar, selon les sources chinoises. L’argent à recevoir pour l’échange des obligations sera gelé, disent les sources du Pentagone.

Ceux qui pensent encore que le dollar américain n’a pas besoin d’être soutenu par l’or ou d’autres actifs du monde réel, ont besoin de jeter un œil à la carte dans ce lien, et qui démontre à quel point la fin de l’étalon d’or du dollar a entraîné une catastrophe de la dette aux États-Unis

http://www.veteranstodaymoney.com/2016/05/how-unsound-money-fuels-unsound-government-spending/
Related RV/Gold Bait and Switch? - Secular Value vs Absolute Value - Hidden History of Gold
Les membres de La Société Dragon Blanc conviennent que la fin de l’étalon d’or a déclenché une frénésie de pillage sur le peuple américain et les partenaires commerciaux des États-Unis par la mafia Khazariane pendant plus de 40 ans. L’offre chinoise de l’or va mettre un terme définitif à ce pillage, de dire un fonctionnaire de La Société Dragon Blanc.

Pendant ce temps, un autre fonctionnaire chinois à contacter la Société Dragon Blanc représente une faction à l’intérieur du bureau politique chinois, et qui est opposée au président chinois Xi Jinping. La source dit qu’une grande lutte de pouvoir se déroule en Chine. Le mandat du Président Xi Jinping ne va pas être renouvelé après la fin en 2018, de son premier mandat de 5 ans, et il est même douteux qu’il puisse survivre jusque-là, dit-il. La source a déclaré que Xi a entrepris ce qui équivalait à une « deuxième révolution culturelle » qui a déjà purgé 30 millions de personnes dans le cadre d’une campagne « anti-corruption ». Le résultat a été que les nouveaux projets n’ont pas démarré parce que tout le monde avait trop peur d’en signer le lancement, selon la même source.

Les seuls projets qui vont de l’avant ont été les grands projets approuvés par le gouvernement central. Le résultat est une douleur économique grave, a-t-il dit.

Xi Jinping en Chine a également eu des ennuis parce que, en fin de mars 2014, il a accepté le titre de chevalier de la famille royale belge, lors de sa visite à Bruxelles. Certes, il semble que Xi n’ait pas compris que devenir un chevalier, peu importe à quel point le titre semble honorable, cela signifie reconnaître qu’il est un vassal du Roi de Belgique. Qui plus est, le titre de chevalier était de « l’Ordre de Léopold », associé avec le roi Léopold, le boucher génocidaire du Congo.

L’autre information intéressante que cette source avait, était que le commandement militaire chinois a été l’objet d’un réalignement fondamental. L’armée chinoise allait être divisée en 5 commandements : Sud, Nord, Est, Ouest et le Centre. Il y avait aussi des discussions en cours, sur le déplacement de la capitale de la Chine, loin d’une Beijing vidée, a-t-il dit.

Et encore, une autre source à contacté La Société Dragon Blanc la semaine dernière, Seungshick Zang, un prétendant aux trésors historiques d’or de la dynastie Manchu. Zang dit qu’il a récemment survécu à une tentative d’assassinat par des agents envoyés par la Présidente Sud-Coréenne, Park Geun-Hye. Zang dit que, le 12 mai, il a une audience de réfugiés avec le Bureau de l’immigration de Tokyo où il fera valoir que, s’il est renvoyé en Corée du Sud, il est sûr d’être tué par Park parce que sa faction veut lui usurper sa créance sur l’or Manchu. Toutefois, le fonctionnaire du gouvernement chinois, qui a introduit Zang à cet écrivain (Fulford), affirme maintenant qu’il est un escroc.

En attendant, au Japon, il y a un consensus parmi les courtiers en coulisses du pouvoir que le premier ministre Abe et sa clique Kyushu doivent dégager. Cependant, il n’y a toujours pas de consensus à savoir par qui le remplacer alors, comme Obama aux États-Unis, Abe continuera comme figure de la puissance japonaise pour l’instant, même si les scénaristes changent. D’une part, l’accord commercial TPP, négocié en partie par Abe, n’ira nulle part dans le cadre du nouveau régime.

Revenons maintenant à l’Ouest pour en savoir plus sur les derniers développements là-bas. Le plus grand événement, après le changement de régime Américain, doit être la déclaration de «guerre sainte» par le Patriarche Orthodoxe Russe Kirill, la semaine dernière. Alors que Kiril a cité le « terrorisme » comme étant l’ennemi, cette guerre est vraiment une opération conjointe, États-Unis/Russie, contre la mafia satanique Khazariane, de dire le Pentagone et d’autres sources.

La prise de conscience que des centaines de milliers d’enfants sont massacrés par les Khazarians, aux États-Unis, en Ukraine et ailleurs
http://82.221.129.208/ifyouareinamericayouprobablycantseethisw9.html 
crée une vague de révulsion qui conduit à une action militaire de grande envergure, disent les sources du Pentagone et de la NSA. La Société Dragon Blanc promet de traquer et de tuer chacun de ces meurtriers d’enfants, jusqu’au dernier.

Les attaques aux incendies criminelles à la Pâques Orthodoxe, contre une église orthodoxe à New York, deux en Australie et trois en Russie, et l’assassinat systématique des Chrétiens au Moyen-Orient par les Khazarians (ISIS), est un signe incontournable, que cette guerre sainte est plus que de la rhétorique.

Il y a déjà une guerre hybride qui fait rage contre les Khazarians, et ils sont en train de perdre, et grandement. Le Groupe Saoudien Binladen, par exemple, en est à son dépôt de bilan, ceci étant un signe clair que la Famille Royale Saoudienne Khazariane, leurs copains de la famille Bush et leurs acolytes sont en difficulté.

Ailleurs au Moyen-Orient, Debka, le site lié au Mossad, rapporte que ISIS a soudainement déclaré la guerre à Israël. Ceci est à tout le moins un signe que le régime israélien tente de se dissocier de ISIS, maintenant que l’équilibre du pouvoir a décidément tourné contre la mafia Khazariane.

La démission la semaine dernière, du Premier Ministre de la Turquie, « peut être un feu vert pour l’armée, pour évincer [le Président Recep] Erdogan », disent les sources du Pentagone.

En outre, le directeur « Saudiphile » de la CIA, John Brennan, est isolé dans la structure Américaine du pouvoir, comme étant l’unique dissident s’opposant à la libération des 28 pages inédites du rapport 911, notent les sources du Pentagone. « Sans doute, a-t-il obtenu de gros pots de vin de la part de Salman [Roi Saoudien] », a dit la source.

Dans ces circonstances, Dick Cheney, un ancien patron destitué de la CIA etc., détectant la modification dans la structure américaine du pouvoir, s’est détourné de la famille Bush et a appuyé Donald Trump. « Cela peut l’aider à éviter de se faire assassiner, mais cela ne lui évitera par la dénonciation publique de son implication dans le 911 », dit le responsable du Pentagone.

Related Cheney says he will support Trump

Il va aussi y avoir de graves conséquences pour certaines personnes aux États-Unis pour ce que les fonctionnaires de la CIA décrivent comme une attaque d’incendie criminel contre la ville de Fort McMurray, des sables bitumineux du Canada. « Si vous semez la pagaille au Canada, préparez-vous à vous faire expulser d’un coup de pied au cul », avertissent les fonctionnaires de l’agence de renseignement du Canada (SCRS).

En Amérique du Sud pendant ce temps, la campagne de la mafia Khazariane à vouloir évincer la présidente brésilienne, Dilma Rousseff, se désagrège du fait que le président de la Chambre, Eduardo Cunha, a reçu de la Cour Suprême du Brésil l’ordre de démissionner. Le parlement corrompu est susceptible d’être suspendu en entier s’ils continuent leur campagne à voler les actifs des Brésiliens pour les gangsters Khazarians.

Pendant ce temps, outre Atlantique, les gouvernements allemand et français en sont à s’opposer ouvertement à l’accord commercial TTIP concocté par les Khazarians, grâce à des fuites de son contenu, prétendument par Greenpeace. Le FMI a également rompu les rangs avec l’Allemagne en ce qui concerne la Grèce, après qu’il ait été révélé que presque tout l’argent de sauvetage, prétendument destiné à la Grèce, a été remis aux banquiers corrompus. Peut-être est-il temps pour la chancelière allemande, Angela Merkel, de vérifier les moteurs du vieux sous-marin d’Hitler, son père, et de songer à une sortie de secours. Peut-être qu’elle peut écoper d’une vie en exil dans l’ancien repaire nazi de Bariloche, en Argentine. Ceci ne sera pas une option pour les autres membres du syndicat du crime Bush/Clinton/Romney. Eux et les autres gangsters de la mafia Khazariane ne seront pas en mesure de fuir nulle part en ce moment, tant sur cette planète ou dans cet univers. C’est le temps de la justice pour l’humanité.

Traduction Estelle P. pour www.stopmensonges.com
http://benjaminfulford.net/
Book : "The Stealer Missing Number 9" 

Benjamin Fulford posted this short update today regarding a book authored by Nebojsa Stanisic, a man claiming to be a member of the Gnostic Illuminati (Brotherhood of The Black Rose). This is not his normal Monday update, which should be released soon. 

The book is entitled The Stealer Missing Number 9. 
Here is the books description:
Book contains behind the curtain happenings that were attempted to be hidden by a secret society Gnostic Illuminati (Brotherhood of The Black Rose) : Undercover operations, black operation's on Global level from 2011-2015, organized crime, financial crime, corruption, cyber terrorism code 9, black fond, money movement over stolen identities to offshore zones and in offshore zones, MK Ultra (Artificial Synthetic Telepathy), US Government DARPA's secret program that was stolen in purpose of testing future weapons. This book is about what Dr. Robert Duncan is writing in theory just in practice in normal life.

Book also contains black budget to fund terrorism and testing Secret Weapons stolen from DARPA, set on 89.5 million British pounds, that was laundered over Vojvodina Bank Serbia. The names of the people and the offshore companies that participated in the use of money from the black offshore fund, secret bank accounts. A complete documentation on agent MR. Smith tied for 8 tons of cocaine from a zoo in Rotterdam, which is meant to serve to cover up the use and testing of a secret weapon, to frame people from underground. The names of the people and political parties, members Rockefeller trilateral commission government from the shadows who took part in this conspiracy.

See the raw Fulford text below.
Related Understanding Mind Control | The Illuminati Formula Used to Create an Undetectable Total Mind Controlled Slave by Fritz Springmeier and Cisco Wheeler
- Justin
Source - Benjamin Fulford

Below you can find links where you can buy a book written by Nebojsa Stanisic, a person with deep experience in the intelligence world. Among other things, the book contains raw intelligence involving very real threats to use nuclear weapons against such places as Rome, London and Jerusalem.

https://www.createspace.com/6202439

http://www.amazon.com/gp/aw/d/1532708939/ref=mp_s_a_1_1?qid=1462262407&sr=8-1&pi=AC_SX236_SY340_FMwebp_QL65&keywords=Nebojsa+Stanisic
_________ 



Source: http://benjaminfulford.net/2016/05/09/notice-to-readers-5/
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